
 

 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie mens & maatschappij 

 

Op: 9 januari 2012 

Aanvang: 19:30 

Locatie: de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:   

 C.F. Zijlmans      voorzitter  

   

   J.W. Boluijt     lid    

   N.C.J. Broos     lid 

   L.C.M. Baselier     lid 

   D. Abresch     lid 

   M.A. den Broeder    lid 

   W.J. van den Berge    lid 

   L.C.M. van Eijk     lid 

   G.G. de Neve     lid 

   M.J.E. van der Blom    lid 

J. Ooms     lid 

    

C.J.M. Van Geel    wethouder 

 

N.J.  Reijngoudt Hoofd afdeling 

maatschappelijke ontwikkeling 

K.G.R. Peeters Beleidsmedewerker 

maatschappelijke ontwikkeling 

    

E.P.M. van der Meer    griffier 

 

Afwezig:  J.W. Huijbregts     lid 

 

Pers:   1       

Publieke tribune:  5 

 

 

 

1. Opening. 

Afmelding van De heer Huijbregts. 

 

2. Vaststellen agenda. 

Akkoord. 

 

3. Inspreekrecht publiek. 

Geen aanmeldingen. 

 

4. Vaststellen besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie  

 Mens & Maatschappij  van 28 november 2012. 

  Akkoord. 
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5. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Geen opmerkingen. 

 

6. Presentatie Wet werken naar Vermogen. 

Wethouder Van Geel geeft een korte introductie. De heer Peeters geeft een presentatie 

(WWB en WIJ).  

De heer Van den Berge vraagt of hij de cijfers op papier kan krijgen.  

De heer Van den Berge vraagt naar de onderbouwing van de aannames. De heer Boluijt 

vraagt naar de toegangstoets en de loondispensatie en de bedrijven die dit gaan 

toepassen. Mevrouw Baselier vraagt om de planning van de informatieavonden. De 

heer Peeters beantwoordt de gestelde vragen. De heer Ooms vraagt naar de negen 

jaar. De heer Peeters reageert. (De heren Van den Berge en De Neve plaatsen nog een 

opmerking). Mevrouw Baselier vraagt zich af wie het gaat betalen. De heer Ooms 

reageert tevens.     

  

De heer Reijngoudt geeft een tweede presentatie (toekomst WVS).    

Hij laat hierin een kort filmpje zien van de WVS. Mevrouw Baselier vraagt of het over de 

huidige of de nieuwe situatie gaat. De heer Reijngoudt geeft aan dat het om de 

toekomstige doelgroep gaat.     

De heer Ooms vraagt of er sprake is van benchmarking. De heer Reijngoudt geeft aan 

dat dit nog niet gedaan is, maar wel gedaan moet worden. De heer Ooms geeft aan dat 

deze informatie noodzakelijk is. De heer Boluijt vraagt wat de consequentie is als de 

gemeente(n) een andere koers gaat (gaan) varen en vraagt naar de 

desintegratiekosten. De heer Reijngoudt geeft aan dat het nog niet zover is. De heer 

Broos vraagt naar de bestuurbaarheid en of hier nog een advies over komt bij de 

scenario’s. De heer Reijngoudt geeft aan dat dit het geval is. De heer Van den Berge 

vraagt naar de mensen die niet bij de WVS terecht kunnen en welke effecten dit heeft 

op deze mensen. De heer Reijngoudt schetst het probleem van een verschil in beloning. 

De heer Van den Berge geeft aan dat er meer consequenties zijn. De heer Reijngoudt 

geeft aan dat er al een verschuiving binnen de verschillende groepen plaats zou kunnen 

vinden. De heer Ooms vraagt naar een percentage. De heer Reijngoudt geeft een 

antwoord. Mevrouw Baselier geeft aan dat er al een tweetal groepen zijn. De heer 

Reijngoudt geeft antwoord. Mevrouw Baselier reageert. De heer Ooms vraagt naar een 

tijdschema. Wethouder Van Geel geeft aan dat het traject eind dit jaar afgerond moet 

zijn. Voor subsidie moet voor 1 mei een keuze gemaakt zijn.  

Mevrouw Baselier vraagt of er gezamenlijk een aanvraag komt. De wethouder geeft aan 

gezamenlijk. De heer Broos vraagt of de planning gehaald wordt. De wethouder geeft 

aan dat iedereen snel moet werken. De voorzitter vraagt om de raad goed te 

informeren. De wethouder reageert. De heer Van den Berge vraagt waar de ondergrens 

voor het college ligt. De wethouder geeft aan dat de gemeente op het VNG congres al 

heeft geprotesteerd. De heer Van den Berge vraagt ook om rapportage over de 

gevolgen voor de doelgroep. De heer Boluijt vraagt naar de werkgroep. De wethouder 

geeft aan dat alle gemeenten hun eigen traject met de raad lopen. De heer Boluijt vraagt 

of het college input van de raad op prijs stelt. De heer Reijngoudt vraagt naar de 

bereidheid om hierover extra te vergaderen. De commissie geeft aan dat dit geen 

probleem is.           
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7. Rondvraag 

De heer De Neve geeft aan dat er een besluitenlijst wordt vastgesteld maar dat er in de 

commissie geen besluiten worden genomen. De voorzitter beaamt dit.  

 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:00 uur. 

 

Vastgesteld in de commissie mens en maatschappij van 6 februari 2012. 

 

De griffier,    voorzitter,  

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer  C.F. Zijlmans 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Toezeggingen / afspraken 

datum en 

agendapunt 

Door onderwerp Wanneer 

9 mei 2011 / 6 C.J.M Van Geel Halfjaarlijkse rapportage over 

voortgang Stichting SOM 

Ieder half jaar 



 

 4 

12 september 

2011/10 

C.J.M. van Geel Voortgang brede school (schriftelijk)  

 

 


